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سال بیست ویکم      شماره ۵۱۶۶ ورزشورزش

از  مرضیه   جعفریدلایل  حمایت  قاطع 
نایب رئیس ســوم فدراسیون در امور 
زنان فدراسیون فوتبال با تأکید بر حمایت 
کامــل از کادر فنــی تیم ملــی، از تدوین 
برنامه هــای آماده ســازی بــرای حضور 
قدرتمند در جام ملت های آسیا خبر داد. 
فریده شجاعی درباره اعتماد به کادر فنی 
تیــم ملی فوتبال زنان گفت: «براســاس 
سیاســت گذاری فدراســیون فوتبال و در 
راســتای حفظ تمرکز و تمام وقت بودن 
سرمربی تیم ملی، مرضیه جعفری از این 
پس تنها در تیم ملــی فعالیت خواهند 
داشت و با هیچ باشگاهی قرارداد ندارند. 
ما به ایشان اعتماد کامل داریم و قاطعانه 
پشت سرشــان ایســتاده ایم. جعفری از 
مربیان شایســته و باتجربــه فوتبال زنان 
کشور هستند که با تعهد، دانش و تجربه 
خــود می توانند آینده روشــنی برای تیم 
ملی رقم بزننــد. به همین دلیل حمایت 
همه جانبه فدراسیون از ایشان نه تنها یک 
تصمیم مدیریتی، بلکه یک باور جدی به 
توانمندی های داخلی است». او با اشاره 
به برگزاری جلســه ای مهم در روزهای 
آینده گفت: «در روزهای آینده جلسه ای با 
حضور سرمربی تیم ملی برگزار خواهیم 
کرد تا برنامه های آماده سازی تیم تا پیش 
از آغاز مســابقات جام ملت های آسیا را 
به  صورت دقیق بررســی و نهایی کنیم. 
این برنامه ها شــامل اردوهــای داخلی، 
بازی های تدارکاتی و برنامه های تمرینی 
اســت که بایــد به  گونه ای تنظیم شــود 
کــه تیــم در بالاترین ســطح آمادگی به 
رقابت ها اعزام شــود. تلاش مــا بر این 
اســت که زمان بندی اردوهــا و تدارکات 
تیم ملی، بدون تداخل با دیگر برنامه های 
رسمی باشد و بازیکنان با آرامش و تمرکز 
کامل در کنار کادر فنی، مسیر آماده سازی 

را طی کنند».

او درباره موضوع پرداخت پاداش به 
بازیکنان تیم ملــی زنان به دلیل صعود 
به جــام ملت ها، گفت: «فدراســیون به 
تعهــدات خود در قبال تیــم ملی پایبند 
است. موضوع پاداش صعود زنان به  طور 
جدی در دستور کار فدراسیون قرار دارد 
و پس از تصویب نهایی در هیئت رئیسه، 
این پــاداش به بازیکنــان و اعضای کادر 
فنی پرداخت خواهد شــد. مــا قدردان 
زحمات بازیکنان هســتیم و قطعا انگیزه 
آنان برای ادامه مسیر باید با حمایت های 
مالی و معنوی تقویت شــود». تیم ملی 
فوتبال زنان کشورمان برای دومین بار به 
جام ملت های آسیا صعود کرد. این تیم 
اولین بار در ســال ۲۰۲۲ موفق شد راهی 
این رقابت ها شود. تیم ملی زنان هشت 
ماه فرصت دارد تا خود را برای مسابقات 
پیش رو آماده کند. شــجاعی با اشاره به 
چشــم انداز مثبت پیــش روی تیم ملی 
زنان، گفــت: «ما به این تیم ایمان داریم. 
در ماه های آینده تلاش می کنیم تا تیمی 
منســجم، باانگیــزه و آمــاده راهی جام 
ملت های آســیا کنیــم. حضور جعفری 
در رأس کادر فنــی، همراهــی بازیکنان 
پرتلاش و حمایت کامل فدراســیون، سه 
ضلع اصلی موفقیــت تیم ملی خواهد 
بود. زنــان فوتبــال ایــران ظرفیت های 
فراوانــی دارند و ما برای شــکوفایی این 
ظرفیت ها از هیچ تلاشی دریغ نخواهیم 
کرد. همه تلاش فدراسیون این است که 
تیم با آمادگی کامل به مســابقات اعزام 
شود». شــجاعی موفقیت تیم ملی زنان 
ایران و راهیابی آنهــا به جام ملت های 
آســیا را حاصل تلاش های مجموعه ای 
منســجم و پرتــلاش از بازیکنــان، کادر 
فنی و مســئولان فدراســیون دانست و 
گفت: «حضور در بین تیم های برتر آسیا 
افتخــاری بزرگ برای فوتبــال زنان ایران 
است و نشان می دهد که مسیر درستی را 
طی کرده ایم». شجاعی درباره دیدارهای 
تدارکاتی تیم ملی فوتســال بزرگ سالان 
هم گفت: «برنامه ریزی گسترده ای برای 
حضور در چند رویداد بین المللی از جمله 
دیدار دوســتانه بــا تیم ملی لهســتان، 
همبســتگی  رقابت هــای  در  شــرکت 
کشورهای اســلامی و در نهایت حضور 
در جام جهانی فوتســال فیلیپین در نظر 
گرفته شده اســت. این برنامه ها با هدف 
ارتقای جایگاه بین المللی فوتســال زنان 

ایران است».

تکذیب  یک خبر  بالیوودی  درباره  ژاوی
روزنامه «تایمز» هند با انتشار گزارشی مدعی شد ژاوی به سرمربیگری تیم 
ملی هند علاقه مند بود و حتی به تازگی درخواســت خود را به فدراسیون 
فوتبال این کشــور ارائه کرده بود، اما این مذاکره در نهایت به دلیل درخواست های 
مالی اسطوره باشگاه بارسلونا که فراتر از توان فدراسیون بود، به نتیجه نرسید. در 
این بین، فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشــناس ایتالیایی و کارشــناس نقل وانتقالات 
فوتبــال اروپا خبــر داد که با وجــود گزارش های اخیر، هیچ مذاکــره ای بین ژاوی 

هرناندس و فدراسیون فوتبال هند صورت نگرفته است.

انقلاب   در   فوتبال با   استفاده   از   هوش   مصنوعی
رئال  مادرید، منچسترســیتی، بایرن مونیخ و تیم های بــزرگ قاره های دیگر 
ماننــد فلامینگو و پالمیــراس از فنــاوری هوش مصنوعی بــرای تحلیل 
داده های جامع بازیکنان اســتفاده می کنند. براســاس گزارش مــارکا، این فناوری 
داده هایی از جمله بار تمرینی، سابقه مصدومیت، کیفیت خواب، تغذیه، عملکرد 
در زمین و حتی سلامت روانی را یکپارچه می کند. این اطلاعات از طریق دوربین ها، 
حسگرها، و دستگاه های ردیابی جمع آوری می شود تا تحلیل دقیق تری نسبت به 
روش های سنتی ارائه دهد. هدف اصلی، پیش بینی و پیشگیری از مصدومیت ها با 

شناسایی الگوهای خطر مانند خستگی عضلانی یا فشار بیش از حد است.

آمادگی بدنی بالا،  شرط  هاشمیان  برای  اوریه
ســرژ اوریه که جمعه شب به اردوی پرســپولیس اضافه شد، در یک سال 
گذشــته بدون تیم و خانه نشین بوده و آخرین ســابقه حضورش در زمین 
فوتبــال به فصل ۲۰۲۴-۲۰۲۳ در گالاتاســرای برمی گردد که در آن فصل هم تنها 
چهار بازی برای تیمش انجام داده است. اوریه که از طریق یک ایجنت به باشگاه 
پرسپولیس معرفی شــده، با رضایت وحید هاشمیان به اردوی پرسپولیس اضافه 
شــده و قرار اســت ابتدا وضعیت بدنی و آمادگی اش در تمرینات بررسی و سپس 
تست های پزشکی از او گرفته شود تا وضعیت نهایی این بازیکن برای عقد قرارداد 
با سرخ پوشان مشخص شود. باشگاه پرسپولیس فعلا قرارداد رسمی با این مدافع 
ســاحل عاجی را امضا نکرده و تنها در صورتی که تســت های بدنی و پزشکی را با 
موفقیت پشــت سر بگذارد و هاشمیان از وضعیت او رضایت داشته باشد، قرارداد 

نهایی بین طرفین امضا خواهد شد.

صدرنشینی   والیبالیست های   نوجوان   با  شکست  تونس
تیم ملی والیبال نوجوانان ایران در سومین دیدار خود در مرحله مقدماتی 
رقابت های قهرمانی جهان به دومین پیروزی خود دســت یافت و با شش 
امتیاز در صدر جدول گروه ســوم قرار گرفت. شــاگردان عادل غلامی در سه ست 
متوالی با امتیازهای ۲۵ بر ۲۰، ۲۵ بر ۱۵ و ۲۵ بر ۲۰ موفق به شکست نماینده قاره 
آفریقا در این مســابقات شدند. تیم ملی والیبال نوجوانان ایران از ساعت ۹:۳۰ روز 
دوشــنبه ششــم مرداد در چهارمین دیــدار خود در مرحلــه مقدماتی به مصاف 

مصر می رود.

ایرانی   در   لیگ  قهرمانان   زنان   آسیا قضاوت   داوران 

مسابقات گروه C لیگ قهرمانان بانوان آسیا از ۳ تا ۹ شهریور در حالی برگزار 
می شــود که مهناز ذکایی به عنوان داور، آتنا لشنی و بهاره سیفی نهاوندی 
به عنــوان کمــک داور برای قضاوت در ایــن رقابت ها انتخاب شــده اند. همچنین 
رقابت های گروه B در ازبکستان در حالی برگزار می شود که از ایران فاطمه نصیری 

به عنوان داور در این مسابقات حضور دارد.

خداحافظی  مسعود   ریگی  با   پرسپولیس
مســعود ریگی که در فصــل نقل وانتقالات جایی در تفکرات ســرمربی و 
فهرست  این تیم نداشت، با انتشار پستی در صفحه  شخصی اش از این تیم 
و هــواداران خداحافظی کرد. او در این پیام نوشــت: «در این دو فصل حضورم در 
باشــگاه بزرگ پرســپولیس همیشه ســعی کردم بهترین عملکرد را داشته باشم، 
روزهای خوبی را تجربه کردم که قهرمانی شیرین ترین آن بود. ممنون از هواداران 
عزیز که همیشــه من را مورد لطف و حمایت خود قرار دادند. همچنین ممنون از 

باشگاه بزرگ پرسپولیس، با آرزوی موفقیت».

«نه» بزرگ ایساک  به خاطر   لیورپول
براســاس اعلام برخی منابع، الکســاندر ایساک مهاجم ســوئدی باشگاه 
نیوکاسل، پیشنهاد وسوسه انگیز الهلال عربستان را رد کرده و در حال حاضر 
هیچ مذاکره ای با باشــگاه الهلال وجود ندارد. از سویی گفته می شود او با انتقالی 
رکوردشــکن به لیورپول نزدیک شــده اســت. در این شــرایط، ادی هاو، سرمربی 
نیوکاسل هم تأیید کرد تنها باشگاهی که با ایساک وارد مذاکره جدی شده، لیورپول 
اســت و حالا همه چیز به تصمیم نیوکاسل بســتگی دارد که تا سال ۲۰۲۸ با این 
بازیکن قرارداد دارد. او افزود: «قطعا در پشــت صحنه مسائلی در ارتباط با ایساک 
وجود دارد. او می داند که هر روز در اخبار است و مطمئنم برای هرکسی در چنین 
شرایطی آسان نیســت. گفت وگوهایی که بین ایساک و باشگاه یا بین او و خود من 

اتفاق می افتد، به دلایل واضح محرمانه خواهد ماند».

ممنوعیت  درج  نام کانتونا، بکام   و  رونالدو
درج اســم اریک کانتونا، دیوید بکام و کریستیانو رونالدو پشت پیراهن های 
خریداری شده توســط هواداران ممنوع شد. نشریه سان علت این اتفاق را 
محدودیت های مربوط به کپی رایت و اســتفاده از حق تصویر و نام این سه بازیکن 
ذکر کرده است. باشگاه منچستریونایتد همچنین اعلام کرد نام سایر بازیکنان فعلی 

یا پیشین این تیم صرفا روی پیراهن های جدید، امکان پذیر است.

از   رقبا   در   تهران میزبانی  استقلال   خوزستان 
با اعلام ســخنگوی باشگاه اســتقلال خوزستان، تا برطرف شــدن ایرادات 
ورزشــگاه غدیر و همچنین گرمای هوا در اهواز، این تیم تهران را به عنوان 
میزبان در لیگ برتر معرفی کرده اســت. بازســازی ورزشــگاه خانگی تیم فوتبال 
اســتقلال خوزستان یعنی استادیوم غدیر اهواز طی روزهای گذشته آغاز شده و به 
نظر می رســد در ماه های آینده ادامه داشــته باشــد. با توجه به اینکه اســتقلال 
خوزســتان یک کمپ مجهز مانند کمــپ بانک ملی را در تهــران در اختیار دارد، 
آبی های اهوازی قصد دارند تا بازسازی کامل ورزشگاه غدیر، در پایتخت میزبان رقبا 
باشــند. البته بعید نیست که این شــرایط تا هفته های پایانی نیم فصل اول پابرجا 
بماند. شهرام هزاریان، سخنگوی باشگاه استقلال خوزستان این خبر را تأیید کرد و 
گفت: «مدیر کل ورزش و جوانان استان خوزستان تلاش می کند بازسازی استادیوم 

غدیر هرچه زودتر به پایان برسد و به اهواز بازگردیم».

سوژه خبر

 اســتقلال همان مســیری را که اواخر فصل گذشته در 
پیش گرفت، امســال از ابتدای فصل آغاز کرده است. سال 
گذشــته در حالی که استقلال سخت ترین و بدترین روزهای 
تاریــخ خود در یک دهــه اخیر را تجربه می کــرد، بوژوویچ 
به عنوان آخرین شــانس آبی ها راهی تهران شد. مثل همه 
مربیان خارجی که وارد ایران می شــوند، ســرمربی کروات 
اســتقلال هم اعلام کرد که برای مربیگری استقلال به ایران 
آمده اســت؛  آن هم در حالی که تا چند روز قبل هدایت تیم 
هم نام خوزســتانی را بر عهده داشــت. اما بوژوویچ چندان 
هم کاره ای در اســتقلال نبود؛ چون مدیران وقت اســتقلال 
تصمیــم گرفتند  بــرای وجاهت دادن به نیمکت تیمشــان، 
به ســراغ مجتبی جباری یا به قول هواداران تیم «هشــت 
شاکی» بروند. شــاید بتوان گفت که برای اولین بار تصمیم 
مدیــران اســتقلال خیلی هم بــد نبود. بازیکنان اســتقلال 
که تحــت تأثیر کاریزمای جباری قــرار گرفته بودند، ترجیح 
می دادنــد کنار زمین با او صحبت کرده و مشــورت بگیرند. 
فیلم هــای بی اعتنایی بازیکنان به ســرمربی کروات نشــان 
می داد که او هیچ نقشــی در تیم نــدارد و بازیکنان هم در 
مقام سرمربی  شــان، منزلتی برایش در نظر نگرفته اند. پس 
از برکناری بوژوویچ، جباری خیلی خوب توانست زمام امور 
را به دســت بگیرد. او کمک کرد تیمی که به رتبه دوازدهم 
هم رســیده بود، چند پله ای بالاتر بیاید و در جام حذفی نیز 
عنوان قهرمانی را در غیاب پرسپولیس، تراکتور و سپاهان از 
آن خود کند. به نظر می رســد   جباری حتی توانسته بود که 
«منیت» ها و «باند بازی» های درون تیمی را هم کنترل کند تا 
حداقل و در آخرین روزهای فصل گذشته، هواداران این تیم 

نفس راحتی بکشند.
اما با شروع پیش درآمد فصل جدید و تغییرات مدیریتی، 
به نــاگاه ورق برگشــت. اولین قدمــی که مدیران باشــگاه 
برداشــتند، اســتخدام کلارنس ســیدورف به عنوان مشاور 
ورزشــی باشــگاه بود؛ جایگاهی که هنــوز تعریف دقیق و 

درستی در فوتبال ایران ندارد. شاید خود مدیران باشگاه هم 
ندانند که به طور دقیق شــرح وظایف سیدورف چیست؟ او 
هــم اعلام کرده که چند روز در ماه به ایران خواهد آمد. در 
مراســم معارفه سیدورف، خبری از جباری نبود و این یعنی 
تغییر و تحولات در کادر فنی. مدیران اســتقلال که هر ساله 
بازی با اســم ها را آغاز می کنند و تبحر خاصی در این زمینه 
دارنــد، ایــن فصل هم همــان رویه همیشــگی را در پیش 
گرفتنــد و با نام بردن از مربیانی همچــون ماتزاری ایتالیایی 
نشان دادند  ســنگ بزرگ علامت نزدن است. در نهایت هم 
زمانی که آنها به دنبال مربی اســم  و  رسم دار برای استقلال 
بودند، همای سعادت به دادشــان رسید و ریکاردو ساپینتو 
از راه رسید و برای نشســتن روی نیمکت اسقلال بی قراری 
و بی تابی زیادی نشــان داد. حتــی روزهایی که ایران درگیر 
جنگ تحمیلی ۱۲ روزه بود و آســمان کشور بسته بود، مربی 
پرتغالی اعلام کرد  حاضر اســت به صورت زمینی خود را به 
تهران برســاند. اما این پایان ماجرا نیست. او این فصل سایه 
سنگین ســیدورف را هم به عنوان مشاور مدیرعامل باشگاه 
حس می کند و معلوم نیست که آیا هواداران شاهد حکایت 

دو پادشاه در یک اقلیم خواهند بود یا نه!  
ســرمربی اســتقلال در همیــن گفت وگــو اعــلام کرده 
 هنــوز ۱۱ بازیکن مدنظرش را که در ذهــن خود با آنها یک 
تیــم را روانه زمیــن می کند، ندارد. اما در ایــن روزها که بار 
دیگر مدیران اســتقلال با نام بردن از بازیکنان مسن و جوان 
مدعــی یارگیری هســتند، برخــی منابع از بازگشــت «وریا 
غفــوری»، کاپیتان محبوب ســال های نه چندان دور آبی ها، 
به ایــن تیم خبر می دهند. این شــایعه وقتــی قوت گرفت 
کــه علی تاجرنیــا، رئیس هیئت مدیره باشــگاه اســتقلال، 
اعلام کرد  یک پیش کســوت محبوب بــه کادر فنی این تیم 
اضافه خواهد شــد. این پیش کسوت کســی نیست جز وریا 
و اگر اتفــاق خاصی نیفتــد، فصل جدیــد او روی نیمکت 
اســتقلال خواهد نشســت. حال سؤال این اســت که آیا با 

آمــدن وریا غفوری، هواداران اســتقلال دوباره نگران تکرار 
اتفاقــات فصــل قبل خواهند شــد؟ در اینکه وریــا یکی از 
محبوب ترین بازیکنان فوتبال ایران است، شکی نیست، ولی 
آیا اضافه شــدن او به کادر فنی استقلال، این پیام را می دهد 
کــه او از هم اکنون به عنوان آلترناتیو جدی ســاپینتو در نظر 

گرفته شده است؟
ســاپینتو عقبــه خوبی در اســتقلال نــدارد. میراثی که 
او از خــود بــه جا گذاشــت  -از لحــاظ فنی تیم او نســبتا 
با کیفیــت و تهاجمی بود- به جز دردســر و جنجال حاصل 
دیگری به همراه نداشــت. او زمانی که از اســتقلال برکنار 
شــد، با محرومیــت چهار ماهه ایران را تــرک کرد. حالا که 
بار دیگر به ایران برگشــته و گفته کــه می خواهد مأموریت 
ناتمامش را تمام کند، هم باید با اندیشــه های ســیدروف و 
هم محبوبیت وریا غفوری کلنجــار برود. اتفاقی که خیلی 
به مذاق مرد هیجانی اســتقلال خوش نمی آید. آیا مدیران 
اســتقلال برای اینکه روحیات نیمکت اســتقلال را تلطیف 
کنند دســت به دامن وریا شــده اند یــا از او برای محبوبیت 
خود اســتفاده خواهنــد کرد؟ پیش از این، خســرو حیدری 
کــه در اولین دوره حضور ســاپینتو هم بــا او روی نیمکت 
تیم می نشســت، به عنوان مربی ایرانــی در کادر فنی آبی ها 
حضور یافت. بیایید به راحتی نپذیریم که مدیران اســتقلال 
برای دلخوشــی هــواداران دســت به دامن وریا شــده اند. 
شــاید حتی پیش بینی های لازم را هم کرده باشــند و مربی 
دیگری به عنوان جایگزین انتخاب شــده باشــد. آنها بیشتر 
بــه دنبال این هســتند که با آوردن چهــره ای مردمی، مثل 
کریم باقری در پرسپولیس، وجهه هوادارپسندی از خود به 
نمایش بگذارند. کاش ما می توانستیم به جای وریا غفوری 
تصمیم بگیریم و جواب رد به پیشــنهاد مدیران اســتقلال 
بدهیم. بیایید امیدوار باشیم که وریا حداقل اختیاراتی برای 
خود تعریف کند  وگرنه بازی با اســم ها در فوتبال ایران کار 

راحتی است.

شــرق: روز گذشته فرناندو دخســوس دروازه بان سابق این 
تیم با انتشار یک اســتوری از جای خالی جام قهرمانی این 
تیم عکســی منتشر کرد و نوشت: «سرقت جام قهرمانی ما، 
نمادی از سخت کوشــی و فداکاری ما، عملی شــرم آور که 
دستاورد ما را پاک نمی کند. باشــد که پلیس، مسئولان این 
کار را شناســایی و دســتگیر کند». همین یک استوری کافی 
بود تا داســتان قدیمی ســرقت جام پانزدهم که اســتقلال 
خوزســتان به لطف تفاضل گل بهتر نســبت به پرسپولیس 
از آن خود کرد، بار دیگر توجه رســانه ها را به این داســتان 
معطوف کند. یکی از مســئولان باشگاه استقلال خوزستان 
که نمی خواســت نامش برده شود تاریخ دقیق سرقت را به 
یاد دارد: «۲۷ خرداد ۱۳۹۷، روز بعد از عید فطر که یکشنبه 
بود. اطلاعات بیشــتر چی بدهم؟» او در پاسخ به اینکه آیا 
باشگاه دنبال این ماجرا بوده، با کلافگی و ذره ای عصبانیت 
می گوید: «رفتیم آگاهی، دنبالش بودیم ولی پیدا نشــد. چرا 
الان یادتان افتاده که باید دنبال جام باشــید. چرا دخسوس 
الان یــادش افتاده، انگار با اصحاب کهــف بوده که بعد از 
هفت ســال فهمیده، از خودش بپرســید که چــرا از تیم ما 
رفت... ببین خانــم هفت تا مدیرعامل این تیم عوض کرده، 

دخسوس چرا الان فهمیده...».
تماس های متعدد با باشــگاه اســتقلال خوزســتان برای 
پیداکردن ســرنخ بازگشایی این پرونده در نهایت به گفت وگو 
بــا کیوان بابــادی مدیرعامل ایــن تیم رســید. «ببینید خانم 
من درباره این مســئله دیروز صحبت کــردم. اگر هم دوباره 
مصاحبه کنم به من می گویند سلطان مصاحبه. برنامه رادیو 

را گوش کنید و هرچه خواستید از آن استفاده کنید».
کیوان بابادی به تازگی در گفت وگویی رادیویی درباره این 
اتفاق گفت: «من از سال ۱۴۰۰ به باشگاه آمدم و پیگیر ماجرا 
شدم. اما احساس کردم که نیرویی مقابل من هست که اجازه 

نمی دهد من این داســتان را پیگیری کنم. فقط جام قهرمانی 
دزدیده نشده، بلکه دوربین، دوربین فیلم برداری، لپ تاپ هم 
دزدیده شــده. به نظرم بخش حقوقی باشگاه باید پیگیر این 
موضوع باشد». او تأکید می کند که کسی نیست از دخسوس 
ســؤال کند که این هفت ســال کجا بوده است. بابادی تأکید 
کــرده که این جام ارزش معنوی دارد و می خواســتیم آن را 
دوباره برایمان بســازند که ۲۵۰ میلیون تومان هزینه داشت. 
اما شــاه بیتی که بابادی به آن اشــاره می کنــد حاوی نکات 
عجیبی است. او گفته: «من احساس می کنم دوستان درباره 

این مسئله اغماض و چشم پوشی کردند. می دانستند که چه 
کســی این جام را دزدیده اســت. من فکر می کنم ســارق در 

محل جرم حضور دارد».
آیــا کیوان بابــادی می داند کــه دزد این جام کیســت؟ 
اگــر می داند چرا از طریــق مبادی قانونی اقــدام نمی کند؟ 
همان طورکــه همــه تأکید کرده انــد، ارزش مالــی ندارد و 
حتی در یک برنامه ورزشــی تلویزیونی داســتان این دزدی 
برای دو مجری بیشــتر خنده دار بود تــا تعجب برانگیز. ولی 
دلیل نمی شــود که هر مالی که ارزش مادی نداشــته باشد 
به راحتی دزدیده شــود. آیا مدیران عامل قدیمی این باشگاه 
درخواســت حقوقی برای پیگیری این ســرقت داشــته اند؟ 
مگر می شــود به همین راحتی جامی از ویترین یک باشــگاه 
دزدیده شــود و یک نفر ادعا کند کــه می داند دزد در محل 

جرم همچنان حضور دارد؟
فرناندو دخســوس چطور بعــد از هفت ســال از ماجرا 
آگاه شــده است؟ به نظر می رســد او در بی خبری محض به 
ســر می برد. آیا کیوان بابادی که مدعی اســت موانعی برای 
پیگیری های او وجود داشــته این قــدرت را دارد تا بار دیگر 
پرونــده این ســرقت را به جریان بینــدازد؟ او فعلا به عنوان 
متولی باشــگاه اســتقلال خوزســتان باید حافظ بخشــی از 
تاریخ این باشگاه هم باشــد. اینکه فرد یا افرادی نمی گذارند 
که تحقیقات انجام شــود برای هواداران این تیم قابل قبول 
نباید باشــد. البته که آن قدر صنم هســت که یاســمن در آن 
گم اســت. ولی به عنوان یک باشــگاه فرهنگی مدیرعامل و 
هیئت مدیــره نباید به راحتی اجازه دهنــد که جام قهرمانی 
بــه راحتی از باشــگاه دزدیده شــود. از قدیــم می گفتند که 
دزد ناشــی بــه کاهدان می زند ولی دزد باشــگاه اســتقلال 
خوزستان خیلی هم ناشــی نبوده و هر چه را ارزشمند بوده 

به جیب زده است.

افسون حضرتی

ماجرای  یک سرقت قدیمی از  ویترین باشگاه  استقلال خوزستان
دزد  ناشی به  کاهدان نزد

به بهانه احتمال بازگشت وریا  غفوری به استقلال

ساپینتو و وریا با هم کنار می آیند؟


